
Technische vragen commissie Ruimte en Gebiedsontwikkeling 22 
juni 2023
Agendapunt/onderwerp
   

Fractie  
  

Antwoord

Benen op tafelsessie herijking evenementenbeleid

1 Is er een rapport /evaluatierapport 
van de pilot dance-evenement bij 
G star?

GL Ja, er zijn 2 evaluaties gedaan. Op 20 december 
2021, de eerste evaluatie en op 15 november 2022 
de tweede evaluatie. In zijn algemeenheid zijn de 
evenementen goed verlopen. Bij het tweede 
evenement is er een beperkt aantal klachten 
geweest alleen over geluidsoverlast, echter daarin 
werd ook naar de Arena gewezen als bron en waren 
de werkzaamheden op de A10 ook medeoorzaak 
hiervan, doordat deze in mindere mate als reguliere 
geluidsbarrière optrad. Er is niet gebleken dat er 
geluidsnormen zijn overschreden. Naar aanleiding 
van de tweede evaluatie worden enkele nieuwe 
maatregelen getroffen door G-star en de 
evenementenorganisator Audio Obscura


